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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„A minimumfeltételek hiányára van megoldási javaslatuk? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A jelenleg hatályos, az egészségügyi szolgáltatások nyújtásához szükséges szakma i
minimumfeltételekről szóló 60/2003 . (X.20.) ESZCSM rendelet 2 . §-a alapján az egyes
egészségügyi szolgáltatásokhoz szükséges személyi és tárgyi feltételek (minimumfeltételek)
meglétét az egészségügyi szolgáltatás nyújtására jogosító m űködési engedély kiadásakor és az
egészségügyi szolgáltató működése során folyamatosan biztosítani kell . A szomorú valóság az ,
hogy ma Magyarországon nincs olyan kórház, amely megfelelne a gyógyítás minimáli s
szakmai feltételeinek . Az ÁNTSZ vizsgálatot indított, amelyben az egészségügyi
intézményekben található állapotokat mérte fel . Habár a vizsgálat eredményét az ÁNTSZ nem
hozta nyilvánosságra, az tény, hogy egyaránt hiányoznak a személyi és a tárgyi feltételek is a
kórházak többségében. A szakemberhiány már régóta problémát okoz, a szükségesné l
minimum 2-3 ezerrel, de akár 3-4 ezerrel kevesebb orvos van az egészségügyben, ezáltal a
kórházak több mint 70 százalékában nincs kellő számú szakorvos, illetve szakdolgozó . Így
következhet be adott esetben, hogy altatóorvosi szakvizsgával nem rendelkez ő ember végez
műtéti altatást, vagy hogy egy hasfájásra panaszkodó terhes nőhöz három órán át nem tudtak
szülészt hívni . A kórházak állapota is sok esetben siralmas, nem kirívó eset, hogy egy kórház
helyisége elavult, balesetveszélyes, korszer űtlen, és nem felel meg az alapvető higéniai
feltételeknek. A biztonságos ellátáshoz szükséges eszközök hiányától szenvednek a kórházak,



gyakran nincs megfelel ő kézmosási, fertő tlenítési lehetőség az orvosoknak, nincs tiszta textília ,
lejárt sterilitású anyagokkal kénytelenek ellátni a betegeket . A minimumfeltételek biztosítás a
nélkül gyakran nem tudják a kórházak kell őképpen ellátni a betegeiket, így egyre nagyobb a
műhibaperek száma is .

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat :

• Az ÁNTSZ vizsgálatainak mik a pontos eredményei, és mikor kerülnek nyilvánosságra?

• Mit kíván tenni a Kormány, hogy a kórházak képesek legyenek megfelelni a
jogszabályban elő írt személyi és tárgyi feltételeknek?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . február 22 .

Tisztelettel :

Rig Lajos
Jobbik
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